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  اصغر مازیار 
 کارشناس فوتبال 

گفـــت و گـــو 

 بلاتکلیفی  
برای »تکواندو« بد   است 

شرایط  درباره  کرمی،  یوسف  تسنیم: 
تیم ملی تکواندو پاکستان اظهارداشت: تیم 
ما بهتر از قبل شده است، اما متاسفانه بحث 
روحی و روانی و عدم خودباوری به بچه های 
ما آسیب می زند. در مسابقات کشورهای 
اسلامی می توانستیم حداقل دو مدال کسب 
کنیم، اما در آستانه کسب مدال و در حالی که 
توانایی برنده شدن داشتیم، بازی ها را واگذار 
کردیم. تمام تلاشم این است که خودباوری و 
اعتمادبه نفس را به تیم تزریق کنم و در این راه 
تمام تلاش خود را انجام می دهم. وی در مورد 
نامشخص بودن سرمربی تیم ملی تکواندو ایران 
برای حضور در مسابقات جهانی بیان داشت: 
این اتفاق خوبی نیست که در فاصله کمتر از دو 
ماه به مسابقات جهانی هنوز ترکیب تیم ملی 
مشخص نیست. این در حالی است که در 
سال های گذشته سه ماه مانده به مسابقات 
نه تنها کادرفنی تیم مان مشخص بود، بلکه 
ترکیب تیم نیز انتخاب شده بود. این بلاتکلیفی 
برای تکواندو ایران خیلی بد است و امیدوارم 
هر چه زودتر از این بلاتکلیفی در بیاییم، چرا 
که هیچکس نمی داند چکاره است و بازیکنان 
نیز سردرگم هستند. به عنوان عضو کمیته فنی 
نمی دانم چه اتفاقی خواهد افتاد و در این زمینه 
نیز هیچ جلسه ای نداشتیم و صحبتی نیز نشده 
است. کرمی در پاسخ به این سوال که به عنوان 
عضو کمیته فنی پیگیر شرایط تیم ملی نشده 
است، گفت: تشکیل کمیته فنی بر عهده رئیس 
فدراسیون است و هادی ساعی باید کمیته را 
تشکیل بدهد تا ما نظرات خود را بگوییم. 15 
روز در ایران بودم، اما فرصت نشد هادی ساعی 
را ببینم و او درگیر کارهای فدراسیون بود. 
اصغر رحیمی نیز به عنوان مدیر فنی تیم ملی 
حضور دارد و به نظر من باید خیلی زودتر تکلیف 
تیم ملی را مشخص کنیم. برای تکواندو ایران 
با توجه به موقعیت بالا در تکواندو دنیا این 

وضعیت خوب نیست. 

صدرنشین  هفته   5 بعداز  پرسپولیس 
لیگ برتر است. محمود کلهر پیشکسوت این 
تیم در خصوص وضعیت شاگردان گل محمدی 

صحبت کرد. 
  نظرتان درباره عملکرد پرسپولیس 

چیست؟
از  هفته   5 گذشت  بعداز  پرسپولیس 
مسابقات روند رو به رشد خودش را ادامه 
می دهد. در دو دیدار مقابل ذوب آهن و فولاد به 
تساوی رسید، اما  برابر آلومینیوم، صنعت نفت و 
هوادار به سه پیروزی دست یافت. پرسپولیس 
خیلی  بازیکنان  دارای  تمام خطوط  در 
باکیفیت است و با آمدن بازیکنان قدرتمند 
به خصوص درون دروازه و خط دفاعی دیگر 
به راحتی گل نمی خورد. پرسپولیس فقط 
یک گل خورده و عملکرد دفاعی بسیار خوبی 

داشته است. 
  نظر شما در مورد خط حمله پرسپولیس 

چیست؟
وجود خط دفاعی خوب باعث شده تا 
پرسپولیس بتواند در حمله هم با حضور لوکادیا 
زهردارتر عمل کند. لوکادیا در ۲ بازی اخیر 
عملکرد مناسبی داشته و توانست ۲ گل به ثمر 
برساند. در بازی های آینده نیز دیاباته، عبدی و 
پاکدل می توانند کارکرد تهاجمی تیم را بهتر 
از قبل به نمایش بگذارند. در دیدار با هوادار 
نیز هافبک ها توانستند موقعیت های زیادی را 
ایجاد کنند. هماهنگی خطوط دفاعی، هافبک 
و حمله باعث شد تا مقابل هوادار ۳ گل به ثمر 

برسانند. 
 درباره دیدار مقابل نفت مسجدسلیمان 

چه نظری دارید؟
 پرسپولیس همین روند را در هفته ششم 
مقابل نفت هم باید ادامه دهد. با توجه به 
مهره های خوبی که پرسپولیس دارد باید در فاز 
هجومی پرتعداد بازی کند. بازی با تعداد زیاد 
عناصر هجومی در خط حمله باعث می شود 
تا از هر خط دفاعی عبور کنند و به راحتی هر 
تیمی را از پیش رو بردارند. به طور حتم تیمی 
که با قدرت تهاجمی بالا مقابل حریفان ظاهر 
شود از حریفانش جدا شده و به سمت قهرمانی 

حرکت خواهد کرد. 

خارج ازمستطیل سبز

 محمود  کلهر: 
»لوکادیا« در ۲ بازی 

 عملکرد مناسبی 
داشته است

خبــــــر
  برگزاری انتخابات

 هیات رئیسه اتحادیه جهانی کشتی
»دبیر« رأی  نیاورد 

جهانی  اتحادیه  هیات رئیسه  انتخابات 
کشتی یک روز پیش از آغاز رقابت های جهانی 
صربستان در شهر بلگراد برگزار شد.  علیرضا 
دبیر، رئیس فدراسیون کشتی، با توجه به 
انصراف حمید سوریان و به دلیل اینکه ایران در 
این انتخابات بدون نماینده نباشد، خردادماه و 
در لحظه آخر، کاندیدای حضور در این انتخابات 
شد. در انتخابات 7 عضو هیات رئیسه اتحادیه 
جهانی انتخاب شدند که اکثر نفرات از اعضا 
پیشین بودند و علیرضا دبیر نیز با ۲5 رأی در 
جایگاه یازدهم از 16 شرکت کننده قرار گرفت.

حضور کی روش؛ تغییرات در تیم ملی!    

                    خوشحالی 
ریچارلیسون در اولین بازی خود در لیگ قهرمانان 
موفق به زدن دو گل شد. او در دقایق 76 و 81 
توانست هر دو گل تاتنهام را با ضربه سر وارد دروازه 
مارسی کند. ریچارلیسون در پایان بازی به سمت 
پدر ومادرش رفت که در ورزشگاه حضور داشتند.

                 رکورد منفی 
نشریهZerozero  با انتشار آماری از رکورد منفی 
مهدی طارمی در تاریخ باشگاه پورتو خبر داد. این رسانه 
نوشت: طارمی در مادرید برای چهارمین بار با پیراهن 
پورتو از زمین بازی اخراج شد. بازیکن ایرانی دومین 
مهاجم با بیشترین اخراج  در تاریخ باشگاه اژدهاست.

                              پیراهن
 از پیراهن سوم  PSG برای فصل جاری رونمایی شد 
که از لحاظ طراحی شبیه به پیراهن اول است، با این 
تفاوت که در پیراهن سوم، رنگ سفید غالب است. 
قرار است PSG  در بازی  برابر برست در پارک دو پرنس 

از این پیراهن استفاده کند.
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 فوتبـــال داخلـــی 
بر  مبنی  شایعاتی  اخیر  روز  دو  یکی  در  تسنیم: 
کنارگذاشتن رضا درویش از مدیرعاملی پرسپولیس به 
گوش می رسد که البته تاکنون تایید یا تکذیب رسمی 
درباره این شایعه مطرح نشده است. رضا درویش که از 
اواسط فصل گذشته به پرسپولیس آمده بود، بازیکنان 
مطرحی را در نقل وانتقالات به این تیم اضافه کرد، اما از همان 
ابتدای نقل وانتقالات شایعاتی در خصوص هزینه های کلان 
پرسپولیس برای جذب بازیکن به گوش می رسید که البته 
با انتشار ارقام کادرفنی و بازیکنان این تیم مشخص شد که 
برخی از ارقام مطرح شده با واقعیت فاصله دارد اما با این همه 
این مسائل باعث نشد تا رضا درویش همچنان حاشیه امنیتی 
یا در اطراف خود احساس کند. در یکی دو روز گذشته شایعه 
برکناری رضا درویش از پرسپولیس بیشتر از هر زمان دیگری 
مطرح شده و این در حالی است که نه وزارت ورزش به عنوان 
متولی باشگاه و نه هیات مدیره که دو عضو آن جدید هستند، 
هم به این شایعاتی واکنشی نشان ندادند اما هر چه که هست 
باید دید که تحولات مطرح شده رنگ واقعیت به خود خواهد 

گرفت یا نه.

 بیــن المــلل

 هفته ششم تحت تاثیر انتخاب »کی روش«

 سوپرجام    غیررسمی    در    لیگ  برتر! 

پایگاه خبری ESPN انگلیس، در گزارشی به فرآیند 
بازگشت کارلوس کی روش به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال 
ایران پرداخت. این سایت می نویسد: آن دسته از هوادارانی که 
امیدوار هستند ایران زیرنظر کارلوس کی روش در جام جهانی 
قطر فوتبالی روان و پویا ارائه کند، احتمالا دوباره مأیوس 
خواهند شد، اما بعید است که ارائه چنین فوتبالی، عاقلانه ترین 
برنامه برای آن رقابت ها باشد. در عوض این تیم فردی را روی 
کار آورد که دوران کاری اش پرُ است از تیم هایی که منظم و 
سرسخت هستند و در همین حال قابلیت استفاده از حداکثر 
نیروی هجومی اش را هم دارد. هرچه نباشد این همان برنامه 

روشی است که در جام جهانی ۲018 روسیه هم جواب داد. 
ESPN در ادامه آورده است: ایران در اولین مسابقه خودش 
برابر انگلیس، بدون شک تیم کم شانس تر خواهد بود. اگرچه 
با استناد به نظر عامه مردم، به نظر می رسد ایران ضعیف ترین 
تیم گروه B است، اما آنهایی که ایران را از جام جهانی قبلی 
زیرنظر داشته اند می دانند که این تیم به هیچ وجه دست و 
پا بسته نخواهد بود به خصوص در بازی مقابل ولز و آمریکا. با 
حضور مهدی طارمی و سردار آزمون در خط حمله اش، ایران 
کلی بازیکن باتجربه دارد. علیرضا جهانبخش، بازیکن سابق 
برایتون و بال حال حاضر فاینورد، علیرضا بیرانوند، دروازه بان 

سابق آنتورپ که در جام جهانی قبلی پنالتی رونالدو را مهار 
کرد و ستاره جدید تیم اللهیار صیادمنش که با تیم دسته 
دومی هال سیتی روزهای پرفروغی را سپری کرده، دیگر 
بازیکنانی هستند که می توانند به ایران در جام جهانی کمک 
کنند. 4 سال از نمایش تحسین برانگیزشان در جام جهانی قبلی 
گذشته و این احساس وجود دارد که نسل طلایی استعدادهای 
ایرانی به سرعت به اوج دوران بازیکنی خودشان می رسند و 
شاید جام جهانی ۲0۲۲ قطر بهترین فرصت آنها برای اولین 
صعود از مرحله گروهی باشد. کی روش نمی تواند راه حل بلند 
مدتی برای آینده تیم ملی باشد، اما با توجه به اینکه تنها سه 
ماه به آغاز جام جهانی مانده است، یک مربی باتجربه که نه 
تنها بازیکنان تیم ملی را می شناسد بلکه مورد احترام تیم هم 

هست، می تواند به ایران کمک کند. 

نکات مثبت و منفی حضور »کی روش« در ایران 

 مهدی  تاج: 

3 پرونده    فوتبالی    دارم! 
رئیس فدراسیون فوتبال گفت: ۳ پرونده قضائی دارم که در 
طول مدیریتی قابل قبول است. هر ۳ پرونده فوتبالی است. 

هیچ کدام غیر از فوتبالی نیست. 
  تخلفات

مهدی تاج در اولین نشست خبری پس از بازگشت به 
فدراسیون فوتبال اظهارداشت:  از سال 1۳68 تاکنون در 
فدراسیون فوتبال با عناوین مختلفی فعالیت داشتم. اخیرا 
در پرونده های قضائی که همه می گویند مایلم مفصل صحبت 
کنم. در این مدت ۳ پرونده دارم که در طول مدیریتی قابل 
قبول است. هر سه پرونده فوتبالی است. هیچکدام غیر از 

فوتبالی نیست؛ مالی و... نیست.
  اظهارنظر نمایندگان 

وی در خصوص ۲ نماینده مجلس اظهارداشت:  آقای 
قاضی زاده هاشمی چندین بار اسم بنده را آورده اند و اعلام 
کردند فساد ویلموتس. قوه قضائیه رکن رکین کشور ماست 
که حقوق دان های بسیار معتبر دارد و توسط یک مجتهد دارد 
اداره می شود. بنده به عنوان یک فرد کاملا مطیع آن هستم 

ولی یک نماینده  نباید تمام دغدغه  اش فقط فوتبال باشد. من 
فکر می کنم که ایشان نباید به جای قوه قضائیه تصمیم بگیرند. 
بگذارند قوه قضائیه تصمیم بگیرد و نظر بدهد، اگر ایشان آنقدر 
علاقه به فوتبال دارند که صدها بار در خصوص فوتبال در 
تلویزیون صحبت می کنند، به حوزه خودشان و تیم فوتبال 
خراسان و همچنین آقای »راستینه« که در شهرکرد هستند، 
یک مقداری به فوتبال خودشان بپردازند. سوالم این است 
که شما ۲ عزیز که یکی از آنها عضو اصلی کمیته رسیدگی و 
نظارت بر صداوسیماست، یکبار شد که در خصوص حق پخش 
صحبت کنید؟ یکبار آمدید گفتید که هزاران میلیارد تومانی 
که از فوتبال الان نمی آید صحبت کنید؟ ما الان مثل تاکسی 
شدیم که 70 درصد مسافران خودش را دارد مفتی سوار 

می کند.
  اسکو

تاج افزود: تیم ملی برای من و همکارانم بسیار مهم است در 
این میان هم »اسکوچیچ« بسیار قابل احترام است و خدا را 
شاهد می گیرم که این تصمیمی برای منِ رئیس فدراسیون 

خیلی سخت بود که اسکوچیچ را برکنار کنم. 
  قرارداد کی روش 

تاج ادامه داد: ما یکی از مربیان داخلی عالی را کنار کی روش 
قرار می دهیم که بتوانیم بعدها از سرمربی داخلی استفاده 
کنیم. به همین دلیل قرارداد آقای کی روش را موقت 
تلقی کردیم. قرارداد ایشان ماهیانه 50 هزار یورو است که 
من می دانم اگر این مسائل را نگوییم، فردا می گویند که 
شفاف سازی کنید. 5 کادرفنی دارد که ماهیانه ۳0 هزار 
یورو دریافت می کنند. قرارداد آنها تا پایان جام جهانی است 
ولی برای هر ۲ طرف پرونده  را باز گذاشتیم که بتوانیم اگر 

خواستیم تا پایان جام ملت ها آن را ادامه بدهیم.
  سرمربی بعدی 

رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به اینکه برای جام ملت ها 
هنوز چیزی مشخص نیست، گفت: در قرارداد کی روش هم 
این موضوع مطرح نشده است، اما صحبت ما در خصوص 
جام ملت ها این بوده است که کی روش مدیر فنی تیم ملی باشد 
و نکونام به عنوان سرمربی روی نیمکت تیم ملی در جا م ملت ها 
حضور داشته باشد. در مورد جواد نکونام باید بگویم که ما با 
باشگاه فولاد در حال مذاکره هستیم تا بتوانیم نکونام را به 
تیم ملی اضافه کنیم اما اگر فردا شنیدید این اتفاق منتفی است 

تعجب نکند چرا که هنوز قطعی نشده است. 

سال  پنجم
شماره   1367

در روزهای گذشته مشخص شد که کی روش هدایت 
تیم ملی کشورمان را در جام جهانی بر عهده دارد. با توجه به 
تغییری که رخ داده باید شرایطی که باعث شد تا سرمربی 
پرتغالی جایگزین سرمربی کروات شود مورد بررسی 
قرار بگیرد. وقتی به بازی های تیم ملی در مسیر صعود به 
جام جهانی و همچنین بازی های تدارکاتی نگاه می کنیم با 
وجود آنکه نتایج خوبی به دست آمد و ایران جواز حضور در 
معتبرترین مسابقات فوتبال را در قطر کسب کرد، اما بازی های 
درست و منطقی انجام نشد که رضایت کارشناسان و هواداران 
را فراهم کند پس این تغییر مثبت بوده است. موضوع بعدی 
در مورد جابه جایی نفر اول نیمکت تیم ملی ایران به احتمال 
موفقیت این تیم در رویداد بزرگ پیش رو مربوط است. اینکه 
چه تضمینی وجود دارد با برکناری سرمربی قبلی که نتایج 
خوبی گرفت و آمدن سرمربی جدید در جام جهانی موفق 
بود. وقتی کارنامه فردی که به عنوان سرمربی انتخاب شده 
را مورد بررسی قرار می دهیم احتمال موفقیت وجود دارد 
چون کی روش پیش از این نزدیک به هشت سال سرمربی 
تیم ملی ایران بوده و آشنایی کامل به این تیم دارد. بسیاری از 
بازیکنان ملی پوش سابقه همکاری با او را داشته اند و ارتباطی 
که نیاز است بین سرمربی و بازیکنان شکل بگیرد زودتر از 
آنچه انتظارش می رود رخ خواهد داد.  اگر سرمربی دیگری 
قرار بود به جای اسکوچیچ هدایت تیم ملی ایران را بر عهده 
بگیرد بدون شک زمان کافی برای آشنایی با بازیکنان و اجرای 
تفکرات مدنظر وی وجود نداشت، اما کی روش چند گام 
جلوتر است و از بعُد روحی روانی می تواند به ملی پوشان کمک 
کند تا بتوانند نمایش بهتری ارائه کنند. همه علاقه مندان به 
تیم ملی به این مساله اذعان دارند شرایط خوبی بر تیم ملی 
حاکم نبود و کنترل لازم روی عملکرد تیم وجود نداشت. 
برای همین اجرای تفکرات فنی درون زمین ممکن نبود. با 
آمدن کی روش شوک لازم به بازیکنان داده می شود و با توجه 
به روحیات مطلوب این مربی پرتغالی، ملی پوشان با توان 
فنی بالاتری در مصاف با رقبا به میدان می روند. وجود نظم 
در اجرای برنامه های تاکتیکی مساله مهمی است.  نشستن 
کی روش روی نیمکت ایران باعث خواهد شد تا مربیان 
تیم های حریف کشورمان در جام جهانی با تفکراتی متفاوت 
مقابل ما صف آرایی کنند. رقبا روی نام و کارنامه مربیان رقیب 
حساب جداگانه ای باز می کنند. در دو جام جهانی گذشته از 
گروه خود صعود نکردیم، ولی از لحاظ نمایشی که ارائه کردیم 
و همچنین نتایجی که گرفتیم بازی هایی انجام دادیم که در 
جام جهانی ۲018 نیز بهتر از ۲014 بودیم. در ۲014 برزیل 
مقابل نیجریه و البته آرژانتین بازی های خوبی داشتیم، اما 
مقابل بوسنی خوب نبودیم. در ۲018 روسیه مقابل مراکش 
برنده شدیم. برابر اسپانیا و پرتغال هم بازی های خوبی داشتیم 
که حتی فرصت صعود از گروه را با بدشانسی از دست دادیم. 
قطعا در ۲0۲۲ قطر هم حتی اگر صعود نکنیم نیاز به نمایش 
آبرومندانه ای داریم نه اینکه در شرایطی بازی می کردیم که 

احتمال داشت زنگ تفریح رقبا شویم

آرمان ملی: هفته ششم لیگ برتر در حالی 
امروز برگزار می شود که »کی روش« چند روز 
قبل به عنوان سرمربی تیم ملی انتخاب شده و 
در مهم ترین دیدار امروز،  قهرمانان لیگ برتر 
و جام حذفی فصل گذشته مقابل هم قرار 

می گیرند.
 پیش بازی استقلال 

تیم های استقلال و نساجی مازندران که 
فصل قبل قهرمان لیگ و جام حذفی شدند در 
هفته ششم لیگ برتر مقابل هم قرار می گیرند. 
آرمان رمضانی، مهاجم و محمدحسین 
زواری، هافبک استقلال به دلیل مصدومیت 
بازی با نساجی مازندران را از دست دادند. 
این دو بازیکن هفته گذشته نیز غایب بودند. 
بیژن طاهری در مورد شرایط تیم استقلال 
قبل از بازی با نساجی و اینکه هواداران این 
تیم انتظار نتایج بهتری دارند، اظهارداشت: 
در اوایل لیگ هستیم و مقداری ناهماهنگی 
در تمام خطوط تیم وجود دارد حتما این 
نواقص به زودی رفع می شود ولی چیزی 
که خیلی مهم است موضوع داوری است که 
از هفته اول با این موضوع دست به گریبان 
هستیم با اینکه قبول داریم اشتباه جزئی از 
داوری است، اما این اشتباهات در بازی با 
پیکان به اوج خود رسید. وی در مورد اینکه 
استقلال با وجود بد بازی نکردن به دلایلی 
مثل بدشانسی یا اشتباهات داوری در 
نتیجه گیری چندان خوب عمل نکرده است؛ 
گفت:  دیگر آن زمان که نتیجه یک بازی 4 بر 
صفر یا 5 بر صفر می شد گذشت همه بازی ها 
به هم نزدیک است و همه تیم ها به خوبی 
آنالیز می شوند. یک گل می تواند نتیجه بازی 
را عوض کند در دیدار با پیکان کمک داوری 
که داور که در زاویه خوبی قرار داشت گل ما را 
اعلام کرد و طبق قانون به سمت وسط زمین 
رفت، اما موعود بنیادی فر در شرایطی که در 
زاویه ای قرار داشت که نمی توانست درست 
صحنه را ببیند آن گل را خطا اعلام کرد. 
طاهری در مورد اینکه خودش سال گذشته و 
در دوره فرهاد مجیدی نیز مدیر تیم استقلال 
بود و اگر بخواهد شرایط رختکن این تیم را در 
حال حاضر با آن زمان مقایسه کند، آیا تفاوت 

خاصی در این زمینه ایجاد شده است، پاسخ 
داد: تیم ما از سال گذشته هم قوی تر است 
اگر یادتان باشد از هفته سوم سال گذشته 
به بعد 5 مساوی پشت سر هم داشتیم، اما 
سه هفته زودتر قهرمان شدیم. این اتفاقات 
در فوتبال طبیعی است و لیگ ادامه دارد و 
به هواداران قول می دهم استقلال روزبه روز 
اصلی  مدعی  نیز  امسال  می شود.  بهتر 
قهرمانی هستیم از همین جا به هواداران 
قول می دهم خیال شان راحت باشد فقط 
امیدوارم داوران با تمرکز بیشتر به میدان 
مسابقه بیایند. وی خاطرنشان کرد:  خیلی 
راحت و ساده داوری شان را کنند به هواداران 
قول می دهم از این هفته استقلال متفاوتی را 
می بینید و امیدوارم بتوانیم در بازی پیش رو 
سه امتیاز کامل را کسب کنیم. مدیر تیم 
فوتبال استقلال در خصوص اینکه با وجود 
حضور بانوان در ورزشگاه ها اعتراضاتی 
نسبت به قیمت 100 هزار تومانی برای بلیت 
جایگاه بانوان مطرح شده و آیا در مورد این 
موضوع باید تصمیم جمعی گرفته شود و 
یا هر باشگاه می تواند قیمت مدنظر خود را 
اعلام کند، گفت: 100درصد همینطور است 
این موضوع مربوط به مدیریت باشگاه است 
و در سطح کلان تصمیم گیری می شود. فکر 
می کنم 100 هزارتومان قیمت عادلانه ای 

برای بلیت بانوان باشد. کریم اسلامی، مهاجم 
نساجی مازندران درباره اولین برد تیمش در 
فصل جاری لیگ برتر که برابر مس کرمان 
رقم خورد، گفت: بازی سختی بود و از طرفی 
روی تیم ما هم فشار وجود داشت تا این 
بازی را ببریم. خدا را شکر که با حمایت 
هواداران اولین برد را به دست آوردیم و 
امیدوارم این روند ادامه داشته باشد. مهاجم 
تیم فوتبال نساجی قائمشهر با اشاره به دیدار 
تیمش مقابل استقلال خاطرنشان کرد:  همه 
بازی ها سخت هستند و بازی با استقلال هم 
سختی های خودش را دارد. با این حال ما تیم 
با انگیزه ای هستیم و می خواهیم در ورزشگاه 
آزادی با انجام یک بازی خوب امتیاز بگیریم. 

  غیبت »امیر« در نشست خبری
امیر قلعه نویی در نشست خبری پیش از 
مسابقه با پیکان تهران حاضر نشد و مجتبی 
سرآسیایی دستیارش را به نشست فرستاد، 
تیم  رسانه ای  مدیر  قلیچخانی  سیامک 
گل گهر در این رابطه گفت: قلعه نویی به دلیل 
درگذشت یکی از اقوامش و اینکه بعد از این 
مراسم مشکوک به سرماخوردگی بود به 

نشست نیامد و قرار است تست بدهد. 
  پیش بازی پرسپولیس

نفتی ها هفته گذشته دربی خوزستان را 
بردند تا در رده پنجم جدول لیگ بایستند. 

پرسپولیس هم با یک برد پرگل مقابل هوادار 
همچنان در صدرجدول ایستاده است. نفت 
همیشه حریف چغری برای پرسپولیس 
محسوب می شده البته فصل گذشته این 
تیم در هر دو بازی رفت و برگشت نفت را 
برد ولی این مرتبه نفتی ها فصل را فراتر 
از انتظار شروع کردند. آنها حتی یک گل 
بیشتر از پرسپولیس صدرنشین زده اند البته 
سرخپوشان فقط یک گل از روی نقطه پنالتی 
دریافت کرده اند. پرسپولیس شاید فصل 
آینده هم به دلیل مشکلات حرفه ای سازی 
در لیگ قهرمانان آسیا حضور نداشته باشد 
با این حال پرسپولیسی ها دوست دارند تیم 
محبوب شان قهرمان شود. بازیکنان نفت 
می گویند روز سختی را برای پرسپولیس 

رقم خواهند زد.
  تصمیم جالب »تراکتور«

در  شنبه  روز   17 ساعت  از  تراکتور 
چارچوب هفته ششم لیگ برتر فوتبال، 
میزبان صنعت نفت آبادان خواهد بود. باشگاه 
تراکتور تبریز در اقدامی ستودنی تصمیم 
گرفت که به ازای هر پیروزی »تراکتور«، یک 
زندانی جرائم غیرعمد را از زندان آزاد کند. 
به گزارش رسانه رسمی باشگاه تراکتور، پیرو 
پیشنهاد ایوب بهتاج، سرپرست مدیرعاملی 
باشگاه تراکتور و با استقبال و موافقت 
محمدرضا زنوزی مطلق، مالک این باشگاه، 
طی اقدامی فرهنگی و انسان دوستانه، پس 
از هر برد شاگردان بردیف در مسابقات فصل 
جاری کمک هزینه آزادی یک زندانی جرائم 
غیرعمد از سوی باشگاه تراکتور پرداخت 

خواهد شد. 
  برنامه دیدارهای هفته ششم: 

  شنبه 19 شهریورماه 1401
تراکتور -  صنعت نفت آبادان

پیکان -  گل گهر سیرجان
سپاهان -  آلومینیوم اراک

استقلال -  نساجی مازندران
مس کرمان -  ذوب آهن 

ملوان بندر انزلی -  فولادخوزستان
مس رفسنجان -  هوادار 

نفت مسجدسلیمان -  پرسپولیس

 »خوان ماتا« به تیم گالاتاسرای پیوست. ماتای ۳4 ساله 
در پایان فصل گذشته با اتمام قراردادش با منچستریونایتد به 
بازیکنی آزاد تبدیل شد. به همین دلیل هم او توانسته است 
به تیم گالاتاسرای ملحق شود. قرارداد او با تیم ترکیه ای  
امکان تمدید برای سال دوم را هم دارد. ستاره اسپانیایی، ماه 
ژانویه سال ۲014 از چلسی به منچستریونایتد پیوست و در 
مجموع ۲85 بازی برای این تیم انجام داد و با آن، افتخاراتی 
مانند قهرمانی در جام حذفی، جام اتحادیه و لیگ اروپا 
کسب کرد. او در این تیم 51 گل زد و 47 پاس گل هم داد. 
ماتا گفت: احساس بسیار خوبی دارم. هیجان زده ام و خیلی 
برای شروع کارم در این تیم انگیزه دارم. خوشحالم که چنین 

فرصتی به من داده شد. اینجا همه با من 
رفتاری بسیار دوستانه دارند. بی صبرانه 

منتظر اولین بازی ام با گالاتاسرای 
هستم. همه به من می گفتند که 
اینجا جو و فضای خوبی دارد. من 
منتظرم که حضور در ورزشگاه را 

هم تجربه کنم. بی صبرانه 
در انتظار بازی در حضور 
هستم.  هواداران مان 
گالاتاسرای در تاریخ 

ترکیه تیمی باقدمت 
و پرافتخار است. از 
به خاطر  شما  همه 
استقبــــال گرم تان 

تشکر می کنم.


